
Fra:                                              Eirik Berntsen <eirik.berntsen@alver.kommune.no> 
Sendt:                                        torsdag 9. september 2021 13:19 
Til:                                               Post Alver tilsyn 
Emne:                                        VS: 323/607 
  
Kategorier:                              Til orientering 
  
Registreres som sak for prioritering 
  
Mvh 
Eirik Berntsen 
  

Fra: Are Frøysland Grande <are.froysland.grande@alver.kommune.no>  
Sendt: onsdag 8. september 2021 14:30 
Til: Eirik Berntsen <eirik.berntsen@alver.kommune.no> 
Emne: VS: 323/607 
  
Hei,  
  
Eg tenkjer, på bakgrunn av det under, at det er eventuelt tilsyn som må sjå på denne? Vi kan ta ein 
gjennomgang av den når du har tid.  
A 
  

Frå: Irene Nærbø Wilhelmsen <irene.wilhelmsen@alver.kommune.no>  
Send: tirsdag 7. september 2021 14.34 
Til: Post Alver byggesak <byggesak@alver.kommune.no> 
Kopi: Are Frøysland Grande <are.froysland.grande@alver.kommune.no>; Larissa Dahl 
<larissa.dahl@alver.kommune.no>; Arne Helgesen <arne.helgesen@alver.kommune.no> 
Emne: SV: 323/607 
  
Hei, 
  
Var inn og såg etter deko, men alle var i møte. 
  
Dette er ein veg som ikkje skal overtakast til kommunalt drift og vedlikehald. 
Vegen var ikkje bygga i samsvar med reguleringsplan, så slik eg har forstått det etter å ha snakka med 
Arne Helgesen, driv utbyggar no og endrer vegen slik at den vert bygga i samsvar med reguleringsplanen. 
Har sett i websak at det er gitt dispensasjon til bygging av denne le-veggen etter e-post uttale frå Linda 
Folkestad. Den er tydeligvis satt opp slik at den vert liggande kloss i ny omlagt veg. 
  
Kva kotehøgde vegen ligg på har ikkje vegavdelinga noko føresetnad om å gå inn å sei noko om, me skal 
berre forvalte det offentlege vegarealet. Alt dette ligg vel i plan og løyver og slikt? 
Utbyggar skal vel bygge i samsvar med plan og dersom den seier noko anna enn slik det vert bygga, er 
ikkje det byggesak som skal få inn alle mål ved ferdigattest? 
Er ikkje dette ei tilsynssak i så fall dersom ikkje vgen er bygga i samsvar med plan?  
Er lite me på veg kan gjere eller svare ut i denne saka. 
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Me kan gjerne ta ein prat! 😊 
  
Mvh  
Irene 
  

Fra: Post Alver byggesak <byggesak@alver.kommune.no>  
Sendt: mandag 6. september 2021 20:43 
Til: Irene Nærbø Wilhelmsen <irene.wilhelmsen@alver.kommune.no> 
Kopi: Arne Helgesen <arne.helgesen@alver.kommune.no>; Larissa Dahl 
<larissa.dahl@alver.kommune.no> 
Emne: VS: 323/607 
  
Hei,  
  
Er dette ein kommunal utbygging?  
  
Helsing Are G 
  

Frå: Anniken M <ahmonsen@hotmail.com>  
Send: mandag 6. september 2021 13.26 
Til: Post Alver byggesak <byggesak@alver.kommune.no> 
Emne: 323/607 
  

Hei! 

Vi har idag prøvd å ringe til Larissa Dahl som var vår saksbehandler under vår byggesak av levegg 
med fundamentering.  
  
Vi tar kontakt med dere nå fordi vi ser at veien utenfor vår tomtegrense blir endret i forhold til 
reguleringsplanen.  Veien er allerede lagt mye høyere enn det står i reguleringsplanen slik at det 
blir nå en bakketopp. Biler som evt kjører utenfor veien vil kjøre rett ned i hagen vår. Hvis dere 
nå endrer veien og innkjøringen som ble lagt feil, mener vi det også bør være mulig senke 
nivået? På det høyeste er er veien ca 1.meter over vårt husplan og ifølge reguleringsplanen 
skulle alt lagt i samme høyde (+39). Se vedlegg "Plangrenser og tomtegrenser". 
  
Vi hører fra dere. 
Mvh Anniken Hauge Monsen og Tarjei Åsebø 
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